
 

Referat  
Regelverksforum 

3.12.2014  

Til: Medlemmer i Regelverksforum 

Møtedato: 3.12.2014 
Møtested: Petroleumstilsynet – Møterom Alexander Kielland 

Til stede:  Anne Vatten (Ptil), Hilda Kjeldstad (Ptil), Ingvil Tveit Håland (Ptil), Inge Magnar Halsne 
(Norsk olje og gass), Øystein Joranger (Norsk olje og gass), Ingrid Bjotveit 
(Miljødirektoratet), Åse Waage (Sdir), Linda Bruås (Sdir), Odd Rune Malterud (DSO), Roy 
Erling Furre (SAFE), Mari Kimsås-Otterbech (Norges Rederiforbund), Jon Arne Mo 
(IndustriEnergi), Mohammad Afzal (Fellesforbundet), Rune Ytre Arna (ASD), Jan Vidar 
Gausel (Lederne). 

Til stede til og med agendapkt. 3: Torleif Husebø (Ptil), Sigve Knudsen (Ptil). 

Til stede til og med agendapkt. 4: Ole Andreas Bull (Ptil). 

Til stede fra og med agendapkt. 5: Hans Spilde (Ptil). 

Fravær: Tore Hurlen (Norsk Industri), Arne Larsen Fløisvig (LO), Åshild Vistnes Van der Veen 
(FMRO). 

 
1. Godkjenning av innkalling og agenda 

 
Innkalling og agenda ble godkjent. 

 
Det ble meldt inn følgende saker under agendapunkt 8 «Eventuelt»: 
- Innspill fra fagforbundene vedrørende RVK-arbeid 
- Informasjon fra Ptil vedrørende aksjonspunkt 7.2014, usikkerhet knyttet til ulike versjoner av 

Norsk olje og gass sine retningslinjer. 
- Ptil v/ Anne Vatten informerer om arbeid i EUOAG. 

 
 
2. Godkjenning av referat og aksjonsliste fra møte 3.9.2014. 

 

2.1 Godkjenning av referat fra møte 3.9.2014 

 
Petroleumstilsynet har fått inn en kommentar til referatet fra Norges Rederiforbund. Denne 
er blitt ivaretatt.  

 
 Referatet ble godkjent og vil bli lagt ut på hjemmesiden vår med vedlegg. 

 
 

2.2 Godkjenning av aksjonsliste fra møte 3.9.2014 

 

Aksjonslisten ble gjennomgått og godkjent. Det vil bli sendt ut oppdatert versjon av 
aksjonslisten sammen med referatet fra dagens møte. 
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3. Prinsipper for risikostyring. Risikostyring, forskrifter og standarder 

 
Ptil v/ Torleif Husebø presenterte Ptils arbeid knyttet til behovet for å forbedre risikostyringen i 
næringen. Tilsvarende presentasjon er tidligere holdt for Sikkerhetsforum. Presentasjonen er 
sendt ut til partene i etterkant av møtet, og følger også vedlagt referatet.  

 

Ptil er opptatt av at dette blir en god prosess, med både parter i Regelverksforum og 
Sikkerhetsforum. Ptil vil holde partene i Regelverksforum oppdatert om saken. I og med at helse- 
og miljømyndighetene har et felles regelverk, vil disse etatene og bli involvert i det videre 
arbeidet.   
 

 

4. Status regelverksarbeid 2014 
 

a. Årlige endringer v/Ptil 

Ptil har fått aksept for fastsettelse av årlige endringer, med unntak av bestemmelsene om 

avlastningsboring. Endringene blir fastsatt før jul og vil tre i kraft 1.1.15.  

 

b. Status livbåter v/Ptil 

Høringen har vist at det er stor uenighet i bransjen med hensyn til behov for endringer. Det er 

kommet inn en del prinsipielle kommentarer blant annet fra Norsk olje og gass og Norges 

rederiforbund. Det er også kommet inn kommentarer fra fagforbundene. Ptil trenger tid til å 

gjennomgå kommentarene. Ptil er innstilt på å fortsette regelverkssporet, men vil vurdere nærmere i 

hvilken retning vi vil gå. Ptil vil holde Regelverksforum oppdatert om utviklingen i saken.  

 

c. CO2-håndtering 

 

Saken ligger til behandling i departementet. Her avventer vi avklaring fra ressursmyndighetene. 

Representanten fra ASD informerte om at Olje- og energidepartementets vurdering forventes 

mottatt i ASD om kort tid.  

 

Miljødirektoratets representant informerte om at Klima- og miljødepartementet har vedtatt 

bestemmelsene om lagring av CO2. Disse er tatt inn i forurensingsforskriftens kap. 35, og er trådt i 

kraft.   

 

d. Sjøfartsdirektoratet   

Sjøfartsdirektoratet redegjorde for regelverksendringer. Presentasjonen er sendt partene i etterkant 

av møtet og vedlegges referatet. 

 

Norges rederiforbunds representant spurte om korrigeringene i virkeområdet for skipsarbeidsloven 

gjaldt grensedragninger mot arbeidsmiljøloven.  Sjøfartsdirektoratets representant bekreftet dette.  
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e. Miljødirektoratet 

 
Miljødirektoratets bestemmelser i HMS- forskriftene har vært på høring, og høringsfristen er utløpt. 

Det antas at bestemmelsene blir vedtatt og trer i kraft fra 1. januar 2015.  

 
 
5. Partenes innspill til endringsforslag 
 

5.1 Innledning 

 
Partene er blitt invitert til å legge fram sine innspill til endringsforslag. Myndighetenes innspill vil bli 
presentert for RVF i mars-møtet, etter at myndighetene har hatt en felles prosess om dette.  
 
 

5.2  IE, SAFE, LO, DSO, Fellesforbundet og Lederne 

 
Fagforbundene IE, SAFE, LO, DSO, Fellesforbundet og Lederne hadde sendt inn et felles skriv som 
representanten fra DSO presenterte. Skrivet følger som vedlegg til referatet.  
 
Ptil kommenterte at noen av punktene som ble presentert av fagforbundene, relaterer seg til Ptils 
oppfølging og tilsyn. Dette vil bli tatt videre i organisasjonen. Innspill til regelverket vil bli tatt videre 
inn i det arbeidet som planlegges igangsatt. 
 
 

5.3 Norges rederiforbund 

 
Representanten fra Norges rederiforbund sa at det var krevende å få til en strukturert gjennomgang. 
Norges rederiforbund ønsker å ha dette som en årlig aktivitet, slik at de kan få tid til å gjøre et 
grundigere arbeid. Representanten ga en presentasjon basert på det skrivet som var innsendt på 
forhånd. Skrivet følger som vedlegg til referatet. Norges rederiforbund har valgt ikke å fokusere på 
arbeidstid. De har imidlertid mange synspunkter også her.  

 
 
5.4 Norsk olje og gass 

 
Representantene fra Norsk olje og gass ga en presentasjon basert på tidligere innsendt skriv. Skrivet 
og presentasjonen følger vedlagt referatet. Presentasjonen er også sendt til partene i etterkant av 
møtet.  
 
 

5.5 Norsk Industri 

 
Representanten fra Norsk Industri møtte ikke, men hadde sendt inn forslaget på forhånd. Dette 
vedlegges referatet.  
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5.6  Avsluttende diskusjon 

 
Representanten fra SAFE bemerket at de må se på forslagene for å forstå konsekvensene. Det ble 
bedt om at de reelle endringsforslag blir lagt tydelig fram slik at man får anledning til å ta stilling til 
disse.  
 
Representanten fra Industri Energi sa at debatten og forslagene kan videreutvikles til neste år. 
Regelverksforum bør spinne videre på dette arbeidet.  
 
Ptils representant sa at det ikke var tatt stilling til om dette blir en årlig øvelse. Dette må blant annet 
vurderes i lys av omfanget og kompleksiteten av endringsforslagene. Prosessen med årlige endringer 
vil imidlertid være noe en kan komme tilbake til når en har høstet erfaringer.  
 
 
6. Møtedatoer og tema 2015 
 
Følgende møtedatoer og tema ble fastsatt for 2015: 
 
4. mars  - Økonomiske konsekvensvurderinger 
3. juni  - Tema ikke fastsatt 
2. september  - Generell standardisering, med vektlegging av internasjonalt arbeid knyttet til 

utarbeidelse av standarder for produksjon og arbeid i arktiske strøk. 
2.desember - Tema ikke fastsatt 
 
I vårt møte 4. mars vil myndighetene gi en samlet presentasjon av endringsforslagene og skisse til 
videre planer for arbeidet.  I møtet kan det deretter diskuteres om det er spesielle tema som bør tas 
opp som tema for møtene i juni og desember.  
 
Representanten fra Norsk olje og gass informerte om at DNV GL har fått et oppdrag for ASD som skal 
sluttføres i august. Han foreslo at det ble foretatt en bredere gjennomgang av emnet «Økonomiske 
konsekvensvurderinger» når rapporten foreligger. Ptils representant bekreftet at dette vil bli tatt opp 
igjen som tema også etter møtet i mars.  
 
 
7. Høringer 
 
Aktuelle høringer ble gjennomgått.  

 
 

8  Eventuelt 
 

8.1 Fagforbundenes innspill knyttet til RVK-arbeid  

 
Representanten fra SAFE informerte om at Statoil har inngått rammeavtale med Rescue, som skal ha 
opplæringen i regelverk for Statoil-ansatte. Statoil vil ikke lenger benytte RVK. RVK er et 
trepartssamarbeid, og representanten har ikke tro på at hvem som helst kan stå for opplæring i 
regelverket.  
 
Ptils representant sa at dette vil bli fulgt opp.  
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Representanten fra Norsk olje og gass informerte om at Norsk olje og gass fremdeles står bak og 
støtter RVK, men de krever ikke av sine medlemmer at de bare skal bruke RVK. Statoil har valgt en 
annen leverandør av opplæringstjenester uten involvering av Norsk olje og gass, og dette står de fritt 
til. Statoil er medlem av både NI og Norsk olje og gass, så begge organisasjonene berøres av dette. 

 
Representanten fra SAFE føyde til at det ikke eksisterer noen verifikasjon av opplæringstilbudet. Det 
forutsettes derfor at næringen tar dette på alvor.  
 
 

8.2  Informasjon fra Ptil vedrørende aksjonspunkt 7.2014, usikkerhet knyttet til ulike 

versjoner av Norsk olje og gass sine retningslinjer. 

 
Ptils representant informerte om at Ptil forutsetter at Ptil involveres i god tid før retningslinjer som vi 
viser til i vårt regelverk revideres og eventuelt fjernes. Tema knyttet til Norsk olje og gass sine 
retningslinjer vil bli tatt opp i et senere møte.  
 
Representanten fra SAFE kommenterte at det ikke er tilstrekkelig å få tilsendt retningslinjer på 
høring, de ønsker å delta i arbeidet og bli kjent med forutsetningene for dette. 
 
Representanten fra IE føyde til at alle NORSOK-standarder som skal på høring, sendes ut i 
organisasjonen. Disse blir imidlertid alltid sendt på høring på engelsk, noe som skaper 
språkproblemer. Det er ønskelig at disse sendes ut på norsk.  
 
 

8.3 Ptil v/ Anne Vatten informerer om arbeid i EUOAG 

Det ble avholdt møte i EUOAG i november vedrørende implementering av offshore 
sikkerhetsdirektiv. 

 
Et av temaene som ble tatt opp, relaterte seg til etablering og utvikling av myndighetsorgan i de 
aktuelle medlemslandene.  
 
Videre ble det diskutert felles rapporteringsformat, jf. artikkel 23 og 24 om rapportering, varsling av 
hendelser, og transparens. Det stilles krav til hva som skal rapporteres inn.  
 
Det presiseres at direktivet ikke vil få anvendelse i Norge.  
 
 

8.4  Øvrig informasjon 
 
Norsk olje og gass vil få ny selskapsrepresentant i forbindelse med at Inge Magnar Halsne trer ut av 
Regelverksforum. Ny representant er Tore Ulleberg. 
 
Miljødirektoratets representant Ingrid Bjotveit trer også ut av Regelverksforum. Det er foreløpig 
usikkert hvem som vil møte i Regelverksforum for Miljødirektoratet.  
 
Norges rederiforbunds representant informerte om at hun går ut i permisjon. Det er foreløpig 
usikkert hvem som vil møte for Rederiforbundet i de kommende møter.  

 

 


